

# Urban History Review Revue d'histoire urbaine

URBAN HISTORY REVIEW  
REVUE D'HISTOIRE URBAINE

## Guide for Users Guide de l'utilisateur

---

Index pour la Revue d'histoire urbaine 1972-1977  
Index, 1978

URI: <https://id.erudit.org/iderudit/1019582ar>  
DOI: <https://doi.org/10.7202/1019582ar>

[See table of contents](#)

---

### Publisher(s)

Urban History Review / Revue d'histoire urbaine

### ISSN

0703-0428 (print)  
1918-5138 (digital)

[Explore this journal](#)

---

### Cite this document

(1978). Guide for Users / Guide de l'utilisateur. *Urban History Review / Revue d'histoire urbaine*. <https://doi.org/10.7202/1019582ar>

## GUIDE FOR USERS

- 1) The issues of the Urban History Review indexed in this volume are listed below. Back issues of all numbers published to date are still available. They can be obtained by sending a cheque or money order to: Marketing Services Division, National Museums of Canada, 360 Lisgar Street, Ottawa, K1A 0M8. The issues published in 1972, 1973 and 1974 are available at \$2.00 for three numbers, or \$1.00 each. The 1975, 1976 and 1977 issues are available at \$3.00 for three numbers, or \$1.00 each.

1972	1973
No. 1-72 (February 1972)	No. 1-73 (May 1973)
No. 2-72 (June 1972)	No. 2-73 (October 1973)
No. 3-72 (November 1972)	No. 3-73 (February 1974)
1974	1975
No. 1-74 (June 1974)	No. 1-75 (June 1975)
No. 2-74 (October 1974)	No. 2-75 (October 1975)
No. 3-74 (February 1975)	No. 3-75 (February 1976)
1976	1977
No. 1-76 (June 1976)	No. 1-77 (June 1977)
No. 2-76 (October 1976)	No. 2-77 (October 1977)
No. 3-76 (February 1977)	No. 3-77 (February 1978)

- 2) The Index has three major headings: AUTHOR INDEX, SUBJECT INDEX, and BOOK REVIEW INDEX.
- 3) When there is more than one item by an author, or on a particular subject, they are listed in chronological order.
- 4) In the book review index the items are listed in the following order: author, title of volume, reviewer, and U. H. R. issue number.

GUIDE DE L'USAGER

- 1) Les numéros de la Revue d'histoire urbaine qui figurent à l'index de ce volume sont énumérés ci-dessous. Il est encore possible de se procurer tous les numéros publiés jusqu'ici, en envoyant un chèque ou un mandat de poste à l'adresse suivante: Service du Marketing, Musées nationaux du Canada, 360, rue Lisgar, Ottawa, K1A 0M8. Les numéros publiés en 1972, 1973 et 1974 se vendent trois pour \$2.00 ou \$1.00 chacun. Les numéros de 1975, 1976 et 1977 se vendent trois pour \$3.00 ou \$1.00 chacun.

1972

No. 1-72 (février 1972)  
No. 2-72 (juin 1972)  
No. 3-72 (novembre 1972)

1973

No. 1-73 (mai 1973)  
No. 2-73 (octobre 1973)  
No. 3-73 (février 1974)

1974

No. 1-74 (juin 1974)  
No. 2-74 (octobre 1974)  
No. 3-74 (février 1975)

1975

No. 1-75 (juin 1975)  
No. 2-75 (octobre 1975)  
No. 3-75 (février 1976)

1976

No. 1-76 (juin 1976)  
No. 2-76 (octobre 1976)  
No. 3-76 (février 1977)

1977

No. 1-77 (juin 1977)  
No. 2-77 (octobre 1977)  
No. 3-77 (février 1978)

- 2) L'Index comprend trois rubriques principales: INDEX PAR AUTEUR, INDEX PAR SUJET et COMPTES-RENDUS.
- 3) Lorsqu'il y a plus d'un ouvrage du même auteur ou sur un même sujet, ces ouvrages sont énumérés par ordre chronologique.
- 4) Dans les comptes-rendus, les ouvrages sont présentés comme suit: auteur, titre de l'ouvrage, nom du critique et numéro de publication R.H.U.